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Reunió de conveni 

A la sessió d'avui, tal com es va acordar dimarts passat, la RD ha fet entrega d'un text amb una 
proposta de regulació d'un sistema de productivitat durant la vigència del conveni, amb una prima 
indexada a les validacions, vinculada també a l'absentisme individual per IT. 

La RD també ha recordat que ens trobem al mes de setembre i que si se signa el conveni aviat, 
la prima de productivitat que s'acordi s'abonaria de manera proporcional al temps restant per 
finalitzar aquest any. 

La RD ha tornat a insistir en el fet que fins que la part social no centri els temes a negociar, no 
es podrà determinar l'import de la prima de productivitat i ha recalcat la necessitat de ser eficients 
a la taula de negociació. 

El president de la CNCC ha decidit tornar a fer una ronda de trobades amb cada organització 
sindical, per ordre de representativitat, en aquesta ocasió de manera conjunta amb la RD. 

La RD ha ofert la seva total disponibilitat a reunir-se quan sigui necessari, sempre que realment 
s'avanci en la negociació, i aquesta mateixa tarda s'han produït les dues primeres reunions. 
Dimarts es continuarà amb la resta d'organitzacions sindicals i dimecres vinent hi haurà reunió 
de tota la taula negociadora. 

La Direcció 


